
 Eggeslevmagle S.G. & IF 

  Bestyrelsesmøde 
  Tid: tirsdag den 1. oktober 2024 kl. 19.00 

  Sted: mødelokalet, Skælskør Hallen, Sorøvej 90, 4230 Skælskør 

 

Til stede: 
Fraværende: 
 

1. Godkendelse af referat fra 13. august 2024 

Referatet godkendt. 
 

2. Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden godkendt 

 

3. Bordet rundt 

a. Hvordan er de forskellige afdelinger/hold kommet i gang.? 

Petanque: Der er afholdt pokalstævne med Fuglebjerg og Hulby, sidstnævnte vandt 
pokalen. 
Taget på skuret er repareret, afventer regning.  
 

Bueskydning: Indtil videre kun 2 deltagere, men vi fortsætter lidt endnu for at se 
om der kommer flere deltagere. Vil være aflyst i 2 uger pga sygdom. 

Forsikringsforhold skal undersøges nærmere. 
Thyge og Liza tager en oprydning af bueskydningsmateriale. 
 

Skydning: Der er “Skydesportens dag” lørdag den 12.10. 

 

Seniorgymnastik: Der er 50-60 deltagere i Hallen tirsdag formiddag. 
Vi har været hjælpere til vaccination på Rådmandscentret, og forventer at modtage 

7000 – 8000 kr. som tak for hjælpen. 
 

Stolegymnastik: Der er 3 hold med 15-18 deltagere pr. Hold. 
 

Børnehold: Der er 8 deltagere på mor/far barn hold, og pusling og springhold 
træner sammen ca. 15 deltagere. 
 

Yoga mm.: 2 hold med ca 20 deltagere, og Skinker og skavanker  har 20 delt. 
 

Mountainbike: har 15-20 deltagere pr gang, der er i alt ca 30 tilmeldt. 



Disc golf: træner hele året hhv i Slagelse og Skælskør Lystskov. Har medvirket ved: 
Idræt i dagtimerne. 
 

Litteratur: opstart den 2. Oktober, ca. 10 tilmeldte. 
 

 

4. Økonomi 
a. Kontingentbetalinger 

Indbetalt pr.d.d. Kr. 91.600 

Indtæger i alt Kr. 140.446 

Underskud opgjort til Kr. 116.628 

 

b. Betalingsbetingelser 

Skydekælderen:  
Enhedspris fremadrettet ansat til: 
Pistol:  40 kr. For 35 skud 

Riffel: 30 kr. for 25 skud. 
Der gives rabat ved  køb af en pakke skud – kr. 60,- 

 

5. Fonde – skal vi søge nogen fonde til f.eks. at afholde et instruktørarrangement eller nye 
redskaber og/eller reparationer af redskaber i gymnastikken. 

Andel har givet afslag på ansøgning. 
Vi sender ansøgning til Nordea og senere til Harboe når de indkalder ansøgere. 
Vi kan søge tilskud til udstyr fra en Udviklingspulje i Slagelse kommune. 
 

6. Nogen ideer til hvordan vi får: 
a.  inddækket hovedkassens udgifter   
b. tjent nogen penge til hovedkassen.? 

Genoptages til drøftelse. Forslag om at være hjælpere til Royal Run i Korsør i 2025. 

 

7. Evt. 
Intet 

 

Mødet slut kl. 20.45 

Referent: Solvejg 


